
Referat fra Herning Idrætsråds repræsentantskabsmøde 

- afholdt i Haderup fritidscenter, torsdag den 20-04 2023. 

Dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning til godkendelse. 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for Idrætsrådet til godkendelse.  

 Til orientering fremlægges regnskabsoversigt over forbrug af tilskudsmidler. 
4. Fremlæggelse af næste års budget - herunder fastsættelse af næste års kontingent. 

5. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag  
6. Valg af kasserer (i ulige år) 

7. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer samt 1 bestyrelsessuppleant. 
 I lige år vælges 2-3 bestyrelsesmedlemmer og i ulige år vælges 1-2 bestyrelses 

 medlemmer. 
 Hvert år vælges en bestyrelsessuppleant for en et-årig periode. 

8. Valg af revisorer og revisorsuppleanter. 
 Der vælges 2 revisorer for 2 år ad gangen. Revisorerne er skiftevis på valg  

 hvert andet år. 
 Der vælges 1 revisorsuppleant for 1 år ad gangen. 

9. Eventuelt. 

 
--- 

Formanden Steen Lundgaard bød alle velkommen til det 16. ordinære repræsentantskabsmøde i 
Herning Idrætsråd (HIR). Der var repræsentation fra 26? foreninger og 34 stemmeberettigede 

fordelt på foreningsrepræsentanter og bestyrelsesmedlemmer. I alt var der 60 deltagere til 

repræsentantskabsmødet. 

1. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslog Natascha Joof som dirigent og hun blev valgt. Natascha 

konstaterede, at mødet var lovligt indvarslet, mødet var dermed beslutningsdygtigt. 
Herefter gennemgik Natascha Joof de formelle procedurer for mødets gyldighed. Der var 

34 stemmer til stede på mødet. 

Stemmetællere Hanne Holm Mathiasen og Søren Rønn.  

 

2. Bestyrelsens beretning til godkendelse 
Formand Steen Lundgaard aflagde beretning på bestyrelsens vegne. Læs den skriftlige 

beretning på idrætsrådets hjemmeside. I den mdl. beretning fortalte bestyrelsen bl.a. 

om: 

Steen takkede for det flotte fremmøde.  

 

Det skal være Gullestrup Borger – og Idrætsforening. 

 

 

Spørgsmål og bemærkninger til bestyrelsens beretning: 

Ingen bemærkninger. 

Beretningen blev godkendt.  



3. Fremlæggelse af et reviderede regnskab til godkendelse.  

John gennemgik regnskabet.  

Regnskabet blev godkendt. 

4. Fremlæggelse af næste års budget - herunder fastsættelse af næste års kontingent. 

Johs fremlagde budgettet. 

Bemærkninger: 

Lars Gammelvind – Vind Idrætsforening: Er der nedgang i antallet af foreninger? John 

svarede, at der hvert år er foreninger, der lukker ned og andre der starter op.  

Budget og kontingentsats blev godkendt. 

 

Det reviderede regnskab for Idrættens tilskudsmidler og puljen til foreningsudvikling blev til 

orientering udleveret som bilag:  

 

 

Aktivitets-/udviklingspuljen:  

 

5. Behandling af indkomne forslag.  

Ingen indkomne forslag 

5. Valg af kasserer 

Kasserer Tina Lindbæk modtager genvalg.  

Tina præsenterede sig og modtog genvalg. 

6. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer samt 1 bestyrelsessuppleant. 

 

3 bestyrelsesmedlemmer var på valg og ønskede alle at genopstille. 

Steen Simonsen – modtog genvalg. Steen roste bestyrelsen for god aktivitet og ønsker to år 

mere. 

Kim Sønderskov– modtog genvalg. Vil gerne tage to år mere. 

 

8. Louise Faaborg stiller op som bestyrelsessuppleant. 

Louise modtog genvalg.  

9. Valg af revisorer og revisorsuppleant. 

Valg af revisorer 

Leo Pedersen  

Han blev valgt.   



Valg af revisorsuppleant:  

Michael Østergaard modtager genvalg. 

 

9. Eventuelt 

 

Preben Sørensen – næstformand DGI Midtjylland. En hilsen fra bestyrelsen og tak for 

samarbejdet. Glædeligt med medlemsfremgang. Vi skal forholde os til at have frivillige til at 
tage imod de nye medlemmer. Oplever et godt samarbejde med Herning Kommune og BDFL 

Mette Skærbæk. DGI Midtjylland holder årsmøde onsdag den 26.4 i Nr. Søby.  

Kenneth Herning Speedwayklub – tak til HIR og Herning Kommune for godt samarbejde. 

Digitaliseringsworkshop den 8. maj 2023 i Sportscenter Herning. En opfordring til foreningerne 

om at deltage. 

Natasja Joof takkede af. 

 

Referent  Dirigent 

Mette Skærbæk  Natascha Joof 

 

To idrætspriser blev uddelt: 

Dan Karlsen startede med at takke foreningerne for deres indsats. Fokus på frivillighed, 

frivillighed, frivillighed. Analyser viser, at folk flytter til Herning blandt andet pga. gode 

fritidsaktiviteter. Nyt udvalg i Herning Kommune med fokus på unge. Ros til Idrætsrådet for godt 

samarbejde. 

• Anker Høsts initiativpris - årets idrætsforening (5.000 kr.):  

Snejbjerg Gymnastikforening 

• BLÜCHERS frivilligpris -  ( 5.000 kr.):  

Genna Torba fra Aktiv Timring 

• SPAR NORDS ungdomspokal 

Udleveret ved en overraskelse på stadion til? 

 


